
MLADI O VOLITVAH
Marko Pečauer: 14. marca sem prvič opravil

svojo »državljanjsko dolžnost«, kot je pisalo
na letaku, ki je pozival krajane Kodeljevega k
udeležbi na splošnih volitvah. Volišče je bilo v
OŠ Ketteja in Murna. Volilna komisija je po-
skrbela kar za neke vrste intimnost na volišču.
Nihče ti ni mogel gledati pod roke, kako voliš.
Izpolnil sem tri glasovnice. Na njih pa je bilo
premalo mladih in to bo treba na prihodnjih
volitvah izboljšati.

Bogdana Rejc: O volitvah smo se pogovar-
jaliže všoli, kjersmo 11. marcatudiprvič voli-
li. Učilnica, kjer je bilo volišče, je bila slovesno
okrašena, med dijaki z volilno pravico pa je
vladalo razburjenje, saj smo prvič volili svoje
delegate.

Nekaj posebnega se tne je lotevalo tudi, ko
sem v nedeljo zjutraj stopila skozi vrata OŠ
Leopolda Mačka-Boruta. Volišče je bilo lepo
urejeno, v prostoru pa je vJadalo prijetno
ozračje. Z delegati, ki so bili na listah, sem se

lahko seznanila že v Naši skupnosti, zato sem
jih brez težav izvolila. Mislim pa, da je bilo v
delegacijah zastopanih premalo mladih.

Nadja Alič: 11. marca smo na VI. gimnaziji
volili.tudi dijaki, ki smo dopolnili 18 let. Letos
sem prvič volila. Bila pa sem tudi članica volil-
nega odbora. Z delom smo pričeli ob sedmih
zjutraj.

Volišče je bilo svečano okrašeno. V slabih
dveh urah je glasovala skoraj vsa dopoldanska
izmena. Dijaki so sezavedali pomembnosti vo-
litev in so jih opravili s polno mero odgovorno-
sti in discipline.

Volili smo dva dijaka za zbor združenega
dela in dva v posebno delegacijc SIS za vzgojo
in izobraževanje. V obeh delegacijah so zasto-
pani tudi profesorji, ki pa so volili svoje dele-
gate sami.

Naši kandidati so bili izvoljeni z večino gla-
sov.

Zapisal J. J.


